



## Qian Li

*Beijing*

---

+86 10 8525 4614  
qian.li@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Outbound investment
- General corporate
- Capital markets

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Li specializes in mergers and acquisitions, private equity financing, venture capital investment, public financing (equity and debt), and foreign direct investment. Mr. Li primarily assists in conducting due diligence investigations, drafting legal documents, and participating in negotiations. From December 2014 to June 2015, Mr. Li interned in the compliance department of Beijing Gaohua Securities Co., Ltd.

### **EDUCATION**

Mr. Li received an LL.B. degree in 2013 from China Foreign Affairs University. He later obtained an LL.M. degree in 2015 from China Foreign Affairs University.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 李潜

北京

---

+86 10 8525 4614  
qian.li@hankunlaw.com

### 业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 境外投资
- 一般公司事务
- 资本市场

### 工作经历

李潜律师主要执业领域为兼并收购、创业投资、私募股权投资、证券发行以及外商投资，主要负责尽职调查、交易文件起草、审阅和谈判、公司合规以及法律和政策研究等工作。2014年12月至2015年6月，他曾在北京高华证券有限责任公司（美国高盛集团在华公司）合规部实习。

### 教育背景

李潜律师于2013年获得外交学院法学学士学位，后于2015年获得外交学院国际经济法学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 工作语言

中文、英文